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Spørsmål 

Fylkesordførar

BREIBAND

Gode breibandsforhold er etter kvart vorte eit svært viktig verktøy for dei
aller fleste, også i Hordaland. 
Samfunnet har rigga seg slik at det er ein føresetnad for innbyggjarane og
næringslivet at "nettet" fungerer. Det gjeld til dømes innan all undervisning
på ulike nivå, velferdstenester, banktenester osv. Næringslivet er også heilt
avhengig av "nettet" såvel sentralt som i distrikta. 

Fleire og fleire innbyggjarar og næringsliv har no eit funksjonelt breiband
enten via offentleg sektor/ kommersielle utbyggjarane eller privat. Men dette
gjeld lagt i frå alle i fylket. HFK deler også ut midlar gjennom nasjonale
tilskotsordningar og der det er mange søknader spesielt frå distrikta. ( Desse
søknadane vert handsama i KIRU). 
For Hordaland Høgre er det svært viktig at arbeidet med utbygging av
breibandet vert          Ferdigstilt slik at ein når målsettinga om at alle
innbyggjarar skal ha tilfredsstillande nettilgang. Me veit også at dette er eit
økonomisk spørsmål og at dette er eit spleiselag på ulike nivå. 

1. For å nå dette målet er det viktig å ha ei kartlegging på dei "kvite" og
lite tilfredstillande områda i fylket. Har HFK det? Og i såfall, kva
områder er dette? 

2. Kor mange husstander gjeld dette (ca)?
3. Kva har det juridiske ansvaret for at innbyggjarane våre får

tilfredstillande breiband? 
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May-Eva Sandvik



Fylkestingsrepresentant for Høgre
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